
Делегат Сташа Кошарац упутио је питања Тужилаштву БиХ, предсједавајућем 

Савјета министара БиХ и руководству Агенције за превенцију корупцију и 

координацију борбе против корупције  Босне и Херцеговине. 

 

Прво питање, упућено Тужилаштву БиХ, гласи: 

 

„Тужилаштво БиХ је актом Т20 0 КТА 0001918 11 од 01. 11. 2011. године затражило од 

Државне агенције за истраге и заштиту да прецизније провјери наводе из Извјештаја 

о финансијској ревизији Центра за уклањање мина БХМАК за 2010. годину, што је 

надлежно Криминалистичко одјељење СИПА-е и учинило и сачинило Извјештај о 

поступању бр. 16-2/2-04-1-6548/11 и доставило Тужилаштву БиХ 14. 03. 2012. године 

на оцјену и даље поступање. У којој је фази овај предмет у Тужилаштву БиХ?“ 

 

Друго  питање, упућено предсједавајућем Савјета министара БиХ, гласи: 

''У којој је фази реализација Споразума о сарадњи између Савјета министара БиХ и 

невладиног сектора у БиХ?''  

 

Треће питање упућено руководству Агенције за превенцију корупцију и 

координацију борбе против корупције  Босне и Херцеговине гласи: 

 

„Које је активности менаџмент Агенције покренуо у вези са њеним смјештајем, 

напомињући да је Комисија за надзор и избор Агенције за превенцију корупције и 

координацију борбе против корупције констатовала да тренутни смјештај (локација у 

тржном центру) није адекватан?“ 

 


